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Abstract (en)
The assembly (2) has a cabin (6) arranged in a lift shaft (4). A lift control unit (10) and a control system (16) for smoke removal from the shaft with
an associated dot-shaped smoke detector (18) are provided. The control system for smoke removal from the shaft is a component of the lift control
unit. The lift control unit is a part of a lift control system that is installed as a bus system. Information such as sensor data and control commands,
regarding the control system for smoke removal is transferable from the bus system of the lift control unit.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung bezieht sich auf eine Aufzugsanlage (2) für einen Aufzugsschacht (4), mit einem darin angeordneten Fahrkorb (6), einer
Aufzugssteuerung (10) und einem Steuerungssystem zur Schachtentrauchung mit wenigstens einem angeschlossenen Rauchmelder (18). Um eine
energieeffiziente Rauchüberwachung in einer Aufzugsanlage zu schaffen, bei der der technische Aufwand verringert ist, wird vorgeschlagen, dass
das Steuerungssystem (16) zur Schachtentrauchung ein Bestandteil der Aufzugssteuerung (10) ist.
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